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PROTOKÓŁ 0012.6.8.2021 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 21 października 2021 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.30 – 15.40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Mirosław 
Kolb  – usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podatki i opłaty lokalne 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki  

od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 

4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok  
 

5. Spotkanie ze stowarzyszeniami Kultury  
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 23 września 2021 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat – Aleksandra Strzemecka. Poinformowała, że projekt uchwały 
zakłada wzrost stawek podatkowych uchwalonych na 2022 rok do wysokości 
stawek maksymalnych ogłoszonych przez Ministra Finansów.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Kierownik referatu 
Wydziału Budżetu – Elżbieta Kosierkiewicz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0 
 
Ad.5 
 
Spotkanie ze stowarzyszeniami Kultury  
 
Wojciech Marcol 
 - Bardzo proszę Panią Dyrektor o zabranie głosu. 
 
Maria Kucharska - MBP 
 - Szanowni Państwo, nasze stowarzyszenie wspiera działania statutowe Miejskiej 
Biblioteki Publicznej. Zarobkujemy poprzez usługi kserograficzne. Nie sięgaliśmy 
po  środki z projektów ponieważ nie było możliwości przeprowadzenia zadań ze 
względu na pandemię. Sytuacja pandemiczna doprowadziła do tego, że od połowy 
marca do ostatniego maja usługi kserograficzne były nieczynne. Od 1 czerwca 
zaczęliśmy pracować. Sięgnęliśmy po pożyczkę 5000 zł. Otrzymaliśmy 
potwierdzenie o spłaceniu pożyczki. W 2020 roku zakupiliśmy kserokopiarkę. 
Mamy ponad 120 członków. Nasze dochody to składki.  
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Wojciech Marcol 
 - Proszę o podsumowanie ostatnich występów klubów sportowych Jastrzębski 
Węgiel i JKH.  
 
Ewa Gutowska 
 - Możemy poszczycić się sukcesami w/w zespołów. Obydwa zespoły wywalczyły 
Superpuchar. Jesteśmy w trakcie przygotowania zmiany uchwały dot. przyznania 
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nagród. Jestem po rozmowach z Nadzorem Prawnym. Postaram się, aby w tym 
roku uchwała została przyjęta. W uchwale są zapisy, które mówią o wyborze 
zespołu, który promuje miasto, jest marką naszego miasta.  
 
Wojciech Marcol 
 - Czy jest szansa wypłacić w tym roku nagrody za ww. sukcesy? 
 
Ewa Gutowska 
 - Jeżeli Państwo przyjmiecie uchwałę w tym roku to jest taka możliwość. 
Postaramy się o jak najszybsze przygotowanie projektu uchwały. Rada Sportu wraz 
z klubami sportowymi pracowały nad projektem uchwały. Musimy teraz 
dostosować zapisy do obowiązujących przepisów prawnych. Nadzór Prawny zwrócił 
szczególną uwagę na pewien zapis, który mieliśmy  – „nagrody są przyznawane 
zawodnikom i trenerom za szczególne osiągnięcia jastrzębskich klubów 
sportowych..”. Obecnie musi być zapis – mieszkańcom miasta. Nie może być takich 
sytuacji, że ktoś jest spoza terenu naszego miasta a działa w naszym klubie 
sportowym.  
 
Wojciech Marcol 
 - Kogo to wykluczy? 
 
Ewa Gutowska 
 - Nie wiem, ale będziemy na to szczególnie zwracać uwagę. Musi to być 
mieszkaniec naszego miasta. Musi być wszystko zgodnie z prawem.  
 
Iwona Rosińska 
 - Jaki dokument będzie wymagany? 
 
Ewa Gutowska 
 - Oświadczenie danej osoby.  
 
Ad.7 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 23 września 2021 r. 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.8 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji  - Wojciech Marcol podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała     Zastępca Przewodniczącego Komisji  
Monika Dulewicz       Wojciech Marcol  
 
 
 
 
 
 


